

Minister of Justice

Ms Rasolo Elise Alexandrine

Ministry of Justice

43 Rue Joel Rakotomolala Faravohitra – Antananarivo

Madagascar

Your excellency,

I urge you to overturn Clovis Razafimalala's prison sentence immediately. The environmental and human rights activist is doing everything he can to protect Madagascar's vanishing rainforest.

The country's rosewood trees are a precious resource under threat from a corrupt network of smugglers bent on selling them off in what has become a billion-dollar illegal trade. Clovis should be celebrated, rather than punished for his courageous efforts to save Madagascar's rainforest from wholesale destruction.

Yours sincerely,

Minister of Justice

Ms Rasolo Elise Alexandrine

Ministry of Justice

43 Rue Joel Rakotomolala Faravohitra – Antananarivo

Madagascar

Madame la Ministre,

Je vous appelle à annuler immédiatement la condamnation de Clovis Razafimalala à une peine de prison. Ce militant écologiste et défenseur des droits humains fait tout ce qu'il peut pour protéger la forêt ombrophile de Madagascar, qui disparaît peu à peu.

Les arbres de cette forêt dont on tire le bois de rose sont une ressource précieuse, menacée par un réseau de trafiquants corrompus prêts à tout pour prendre leur part d'un commerce illégal qui rapporte des milliards de dollars. Clovis devrait être félicité plutôt que sanctionné pour ses efforts courageux visant à sauver la forêt pluviale de Madagascar d'une destruction massive.

Veillez agréer, Madame la Ministre, l'expression de ma haute considération.